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Protokół Nr 8/16 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej odbytej w dniu 25 października 2016 r. w sali konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego  w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 13:00 –13.40. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

1.Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2.Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3.Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu zduńskowolskiego za rok 

szkolny 2015/2016.  

5. Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli za rok obrotowy 

od 1 stycznia 2015 roku do 31 grudnia 2015 r.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2007-2020.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia o współpracy dotyczącego współfinansowania opracowania Katalogu 

Ofert Inwestycyjnych.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/109/15                     

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2016-2025  –   FK.22/16.   

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/110/15                    

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2016 – FK.23/16.   

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie posiedzenia Komisji.  
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Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

                                                           

Komisja jednogłośnie (ogółem 7  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia. 

 

Punkt 4 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu zduńskowolskiego za rok 

szkolny 2015/2016.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał jaki jest nabór na rok szkolny 

2016/2017. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że w Karsznicach zostały otwarte 4 klasy 

pierwsze. Szkoła składa się z czterech profili: liceum profilowane wojskowe, 

technikum kolejowe, technikum gastronomi, technikum hotelarstwa. Odnowienie 

technikum kolejowego jest bardzo istotne z racji tego, że wielu pracowników wchodzi 

w wiek emerytalny. W Technikum elektronicznym  po raz kolejny jest 5 klas 

pierwszych. Niestety subwencja nie wystarcza na kształcenie w klasach 

technicznych. Uczniowie nie mają problemu ze znalezieniem pracy.  

Nie co gorzej jest w liceach w II  - 4 klasy pierwsze a w I – 6 klas. Będą to mniejsze 

klasy. Najgorzej jest w szkole w Wojsławicach. Jest tylko jedna klasa mundurowa. 

Wynika to z tego, tego typu szkoły zostały utworzone w ościennych powiatach; np. w 
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Poddębicach, Warcie, Sieradzu, Łasku. Jest także jedna klasa rolnicza.  Nie udał się 

nabór do klasy gastronomicznej. Prowadzane są kursy kwalifikacyjne.  

 

Komisja przyjęła powyższą informację bez uwag.  

 

Punkt 5 

Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli za rok obrotowy 

od 1 stycznia 2015 roku do 31 grudnia 2015 r.  

 

Komisja przyjęła opinię i raport biegłego rewidenta bez uwag. 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2007-2020.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak nawiązał do punktu dotyczącego rozbudowy 

szkoły w Karsznicach. Wiosną tego roku dotarły do niego  informacje, że pilnuje się 

likwidację tej szkoły. Tłumaczył wówczas, że planowana jest taka inwestycja i jeżeli 

miałaby być zamknięta to powiat nie inwestowałby w szkołę. W tej sprawie 

kontaktował się nawet z panem Starostą. Jak widać szkoła nie zostanie zlikwidowana 

skoro planuje się jej rozbudowę.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt.  

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia o współpracy dotyczącego współfinansowania opracowania Katalogu 

Ofert Inwestycyjnych.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał dlaczego powiat przystępuje do 

porozumienia, skoro nie przedstawia żadnej oferty inwestycyjnej. Nie widać tu 

ewentualnych zysków, jedynie koszty.  
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Starosta Wojciech Rychlik stwierdził, że faktycznie powiat nie zgłosił terenów 

inwestycyjnych. Są trzy działki, które można by tu włączyć jednak  ustawa o ochronie 

gruntów rolnych powoduje, że nie mogą być przeznaczone na te cele bez 

miejscowych planów zagospodarowania. Istotą przystąpienia do porozumienia jest 

wspieranie przedsiębiorczości.  W pamięci jest miejski obszar funkcjonalny i 

utworzenie strefy gospodarczej. Istotne jest także partnerstwo z gminami i miastem i 

popieranie ich działań. Ważne jest by na terenie powiatu pojawiło się kilka nowych 

podmiotów niezależnie czy to na terenie miasta, gminy czy powiatu. Najistotniejsze 

jest by inwestorzy zagospodarowali na naszych terenach i stworzyli nowe miejsca 

pracy. Zyskiem jest podatek co prawda nie wielki bo 10% ale zawsze zysk.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt.  

 

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/109/15                     

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2016-2025  –   FK.22/16.   

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt.  

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/110/15                    

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2016 – FK.23/16. 

   

Wiceprzewodniczący Komisji Stanisław Szuster nawiązał do inwestycji realizowanych 

na terenie powiatu. Stwierdził, że w gminie Szadek realizowanych inwestycji jest 

zdecydowanie mniej niż na terenie innych gmin. Wyraził nadzieję, że gmina Szadek 

zaistnieje w tych inwestycjach.  

 

Starosta Wojciech Rychlik stwierdził, że zarząd nie dzieli gmin, źródłem jest 

możliwość pozyskania środków z zewnątrz na dane przedsięwzięcie. W gminie 

Szadek została zrealizowana duża inwestycja na terenie Domu Pomocy Społecznej 
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w Przatówku na kwotę 3 mln zł. Wiele osób znalazło tam pracę. Zdaje sobie sprawę, 

że głownie chodzi o infrastrukturę drogową. Z dnia na dzień przybywa pojazdów. 

Wiele dróg wymaga przebudowy.  Z środków budżetu powiatu nie wiele da się zrobić. 

Poszukiwane są źródła dofinansowania. Na ten moment jest tych źródeł niewiele 

poza tzw. schetynówkami oraz  niewielkimi kwotami z Urzędu Marszałkowskiego na 

drogi dojazdowe, na drogi wiejskie.  Na spotkaniu z Panem Burmistrzem wyszedł z 

propozycją by w ramach schetynówek podjąć działania w kierunku inwestycji na 

drodze Krokocice- Choszczewo - Lichawa. Zaproponował rozważenie realizacji  

projektu na który jest gotowa dokumentacja (Prusinowice-Boki Prusinowskie). W tej 

sprawie wystąpił na piśmie do pana Burmistrza w którym zaproponował: wkład gminy 

150 tyś., wkład powiatu  (400.000 tys. zł),  czeka na odpowiedź. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zauważył, że z WPF wykreślono 

dofinansowanie skrzyżowań  w gminie Szadek (inwestycje na rok 2018).  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że zadania zostały wykreślone na wniosek 

Pana Burmistrza z racji tego, że gmina Szadek nie uzyskała dofinansowania w 

ramach programu odnowy obszarów wiejskich. W ramach zawartego porozumienia 

powiat miał włączyć się finansowo w zadanie w roku 2018.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt.  

 

Punkt 10  

Sprawy rożne. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Stanisław Szuster zapytał czy naprawa poboczy w 

Grzybowie jest zakończona.  

 

Pan Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że udało się 

pozyskać trochę materiału od firmy Dromag .Pozostała część została zakupiona w 

ramach posiadanych środków. Limit został wykorzystany. Na ten moment prace 

zostały zakończone.  
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Wiceprzewodniczący Komisji Stanisław Szuster zwrócił uwagę, że w lesie jest 

jeszcze kilka punktów, które wymagają naprawy. Można to zrobić ręcznie.  

 

Punkt 11 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                               
                                                                                        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               
                                                                                                     Dariusz Kubiak  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

P.E. Szymczak 


